
Woordje van de 
voorzitter

Beste Herkenaar

De aanloop naar het verkiezings-
jaar 2024 is nu echt gemaakt. 
Met een sterke boodschap over 
hoe we onze welvaart kunnen 
behouden, trapte onze voorzitter 
Bart De Wever de precampagne 
gezwind op gang.

Ook in Herk-de-Stad werken 
wij hard aan uw welvaart, want 
ook al is het leven hier goed, er 
is altijd ruimte voor verbetering. 
Verder bouwen wij keihard 
aan een straffe verkiezingslijst 
met sterke, gemotiveerde en 
gedreven kandidaten. Mannen 
en vrouwen met een hart voor 
Herk-de-Stad!

Want vergis u niet: ook al zegt 
men ‘de beste stuurlui staan aan 
wal’, na zes jaar oppositie is het 
hoog tijd om terug aan boord 
van het schip te gaan!

Fijne feestdagen en een 
schitterend 2024!

Katrien Vanerum
Voorzitter 
N-VA Herk-de-Stad

Beste burgemeester en schepenen

Met de feestdagen in aantocht en een nieuw jaar in het 
verschiet, willen we u graag onze oprechte nieuwjaarswensen 
overbrengen. Het is een periode van hoop en samenhorig-
heid en we denken na over onze mooie gemeente. 

Als oppositie lazen we vijf jaar geleden de beloften, 
plannen en projecten die u maakte om Herk-de-Stad 
te verbeteren. Helaas werden heel wat projecten nog 
niet uitgevoerd.

In deze kerstperiode wensen wij u een jaar vol 
gezondheid, welzijn en geluk toe, maar we 
hopen ook dat de beloften die aan onze 
inwoners gedaan werden, waargemaakt 
worden. We begrijpen dat er uitdagingen en 
obstakels zijn, maar we moedigen u toch aan om 
grotere inspanningen te leveren om de beloofde 
projecten te realiseren.

Laten we 2024 ingaan met een hernieuwde vastberadenheid 
en daadkracht zodat onze inwoners de vruchten kunnen 
plukken van uw beleid.

Fijne feestdagen en een voorspoedig nieuw jaar!

Warme groeten
N-VA Herk-de-Stad

Beloofd, maar niet uitgevoerd:

• Uitbreiding industrieterrein Daelemveld en een ondernemersplan
• Renovatie Amandinahuis
• Herinrichting centrum Schakkebroek
• Nieuw gemeentehuis voor een betere dienstverlening
• Aanleg nieuw bos in Schulen
• Buurtgerichte zorg in alle deelgemeenten
• Realisatie van trage wegen
• Visie op een duurzaam woon- en omgevingsbeleid

Nieuwjaarsbrief aan het gemeentebestuur

Karolien Grosemans 
Fractievoorzitter gemeenteraad
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Bescherm uw huis
Nu het vroeger donker wordt, zijn inbrekers vaker 
actief. Ook in Herk-de-Stad. Vooral ’s avonds als 
het bijna donker is en mensen nog onderweg zijn 
van hun werk. Hoe kunnen we samen onze huizen 
beter beschermen?

Dat probleem bespraken we al enkele keren tijdens 
gemeenteraden. We vroegen aan het bestuur: 
• om een buurtinformatienetwerk (BIN) op te zetten.
Daarmee kunnen politie en buurtbewoners elkaar 
waarschuwen;
• een verhoging van het aantal politiecontroles in 
buurten waar meer kans is op inbraken; 
• voldoende straatverlichting. 

Helaas werden onze ideeën verworpen. Danny 
Jamers, gemeenteraadslid en voormalig hoofdcom-
missaris zegt dat we voorzichtig moeten zijn: “Het is 
slim om deuren en ramen goed op slot te doen, zelfs 
als je maar even weggaat en 
om een lamp aan te laten als 
je niet thuis bent, zodat het 
lijkt alsof er iemand binnen 
is. Het is belangrijk om goed 
op onze spullen te passen.” 

Danny Jamers

Leefl oners naar de VDAB voor werkkansen 
De Vlaamse Regering besliste dat mensen met een lee� oon zich verplicht moeten inschrijven bij de 
VDAB. Dat is een belangrijke maatregel die hun kansen op werk vergroot. 

Heidi Wynants zetelt in het bijzonder comité voor de sociale dienst en volgt de problematiek op de voet: 
“Herk-de-Stad zet zich in om mensen met een leefloon te helpen bij het vinden van werk. Dat is niet altijd 
gemakkelijk omwille van de rugzak die ze dragen en omdat ze vaak het Nederlands niet machtig zijn. Ik hoop 
dat we samen met de VDAB leefloners nog beter kunnen begeleiden en helpen met opleidingen zodat ze 
sneller hun plek vinden op de arbeidsmarkt.”

Wandelt u mee? 
Een groepje actieve N-VA-senioren organiseert 
vaak leuke wandelingen, uitstapjes en sportieve 
activiteiten. Sluit u graag aan of weet u er graag 
meer over? Neem dan contact op met Johny 
Franssen via johny.franssen@n-va.be of 
0496 87 63 77.

Prijsvraag
Weet u waar deze foto 
genomen werd? 

Laat het ons weten voor 
31 december weten en maak 
kans op een van de vijf gesig-
neerde exemplaren van het 
boek ‘Een beetje rebelsheid 
kan de wereld veranderen’ 
van minister Zuhal Demir. 

Onze 
bestuurs-

ploeg

Heidi Wynants

Johny Franssen

Mail uw antwoord naar 
herk-de-stad@n-va.be. 

De winnaars worden persoonlijk 
verwittigd. Succes!

Karolien Grosemans
Fractievoorzitter 
gemeenteraad
Schulen
0474 78 16 81

Danny Jamers
Gemeenteraadslid
Lid verkeerscommissie
Herk centrum
0474 99 45 61

Johny Franssen
Gemeenteraadslid
Berbroek
0496 87 63 77

Kristof Claes
Bestuurslid
Schakkebroek
0472 24 45 63

Marnik Simons 
Ondervoorzitter
Schulen
0495 19 08 81

Katrien Vanerum
Voorzitter
Herk centrum
0475 77 76 83

Sabrina Vandergeeten
Penningmeester
Donk
0473 48 31 51

Glen Vandingenen
Organisatie
Donk
0476 73 31 17

Heidi Wynants
Lid bijzonder comité 
sociale dienst
Schakkebroek
0496 77 64 31

Michel Laenen
Gemeenteraadslid
Herk centrum
0497 45 86 90
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w�tjesGeboren (1970) en getogen Herkenaar 
Gehuwd met Alex Boonen 
Twee zonen: Jannes (21) en Willem (19)
Hobby’s: lezen, serie of filmpje kijken 
Diploma: Germaanse Filologie, KU Leuven

Gaf 17 jaar talen in het vierde, vijfde en zesde 
middelbaar in Herk-de-Stad 
Fractievoorziter voor de N-VA in de gemeenteraad 
Voorzitter commissie Onderwijs in het Vlaams Parlement

Verkeersveiligheid rond onze scholen versterken
Ons bestuur zette zeker al stappen om onze schoolomgevingen veiliger te 
maken. Het is belangrijk om daarop te blijven inzetten en om de veiligheid 
regelmatig te evalueren en indien nodig te verbeteren. Wij pleiten alvast 
voor de aanleg van aparte fietspaden, goed gemarkeerde en goed verlichte 
oversteekplaatsen met zebrapaden in de buurt van scholen en voldoende 
verkeersborden die weggebruikers waarschuwen dat ze een schoolzone 
binnenrijden. 
Danny Jamers: “We moeten ook zorgen voor voldoende verkeershandhaving. 
Dat kan door meer controle op straat aan het begin en aan het einde van de 
schooldag. Of door snelheidscamera’s te installeren.”
Onze fractie vindt het ook belangrijk om te luisteren 
naar input en feedback van leerlingen, ouders 
en leerkrachten. Wilt u een specifiek knelpunt of 
probleem in een schoolomgeving melden? Stuur dan 
een mail naar daniel.jamers@n-va.be. Zo maken we 
van Herk-de-Stad een gemeente waar kinderen veilig 
van en naar school kunnen gaan en verminderen we 
het risico op ongevallen. 

Interview met Karolien Grosemans
Voorzitter van de commissie Onderwijs

Samenwerking tussen 
OCMW en scholen
Als leerkrachten signalen opvangen 
zoals langdurige afwezigheid van een 
leerling, veranderingen in gedrag, het 
plots behalen van slechte cijfers of als ze 
zien dat een leerling nooit leerboeken bij 
zich heeft, dan kunnen ze die informatie 
delen met het OCMW. Zo kunnen 
mogelijke problemen vroegtijdig 
worden opgemerkt en kan er snel 
worden gereageerd om ondersteuning te 
bieden. Dat alles uiteraard met respect 
voor de privacy van de leerling en het 
gezin. Heidi Wynants: “Het is belangrijk 
dat we open communicatielijnen 
houden tussen de scholen en het 
OCMW. Door nauw samen te werken, 
zorgen we ervoor dat geen enkele 
leerling door 
de mazen van 
het net valt.
Zo krijgt elke 
leerling gelijke 
kansen op goed 
onderwijs.”

Heidi Wynants 
Lid van het 
bijzonder comité sociale dienst

Buffet met ajuinsoep, witte en zwarte pensen, 
Vlaamse stoverij, spek, boeletjes, warme krieken 
en appelmoes, puree, aardappeltjes en sauzen. 

Chocomousse, fruitsla en rijstpap.

Welkom op onze eetdag!
VLAAMSE KOST

Wanneer: Zaterdag 30 september vanaf 17 uur
Locatie: De Markthallen, Markt 2, Herk-de-Stad 

Inschrijven via herk-de-stad@n-va.be
Prijs: 20 euro voor volwassenen en 10 euro voor kinderen (-12 jaar)
Betalen: Aan de kassa of op rekening van N-VA Herk-de-Stad 

BE14 9791 6498 5483

          Nuttige websites
columbus.onderwijskiezer.be     Een website die u helpt in de zoektocht naar de studiekeuze die het beste bij u past. 

onderwijskiezer.be     Alle info over scholen, opleidingen, infomomenten en beroepen. Kortom, over het ganse onderwijslandschap.
onderwijsbrief@n-va.be     Wil u de N-VA-onderwijsbrief ontvangen? Stuur dan een mailtje.

Karolien: “Een schoolontwikkelaar 
ondersteunt scholen om de kwaliteit en de 
organisatie van het onderwijs te verbeteren 
en te versterken. Ik volgde de opleiding via 
afstandsonderwijs wat de combinatie met 
mijn parlementair werk en werk in Herk-de-
Stad mogelijk maakte. Door die opleiding 
was ik snel op de hoogte van de nieuwe 
wetgeving en de toepasbaarheid.” 

Net zoals in de buurlanden kampen we met 
een lerarentekort. Heel wat leerkrachten 
gaan met pensioen en 
we slagen er niet in om 
voldoende mensen warm 
te maken voor het beroep. 
Wat is volgens jou de grote 
reden dat leerkrachten het 
onderwijs verlaten?
Karolien: “Zinloze 
administratie is volgens 
mij zowat de belangrijkste 
reden dat leraren het 
beroep verlaten. Ik 
blijf elke commissie op 
die nagel kloppen en 
we hebben al heel wat 
initiatieven genomen 
om de planlast en 
juridisering aan te pakken. 
Zo wordt bijvoorbeeld 
het ‘vermoeden van 
deskundigheid’ ingevoerd, 
waarbij de bewijslast bij 
diegene komt te liggen die een beslissing 
betwist. Concreet zullen de ouders dus 
moeten aantonen dat een leerkracht te 
weinig heeft ondernomen tijdens het 
schooljaar en zal niet langer de leerkracht 
zijn of haar inzet moeten bewijzen met een 
uitgebreide verantwoording. 

Op het vlak van planlast heeft de onderwijs-
inspectie een nieuwe planlastradar om 
planlast op school te meten. Met de 

Dag Karolien, je behaalde onlangs een bijkomend diploma als 
schoolontwikkelaar. Wat is dat precies en waarom volgde je die opleiding?

Danny Jamers 
Gemeenteraadslid en lid van de verkeerscommissie

planlastcalculator kunnen scholen ook hun eigen planlast in kaart brengen 
en ermee aan de slag gaan.”

Wat moet er volgens jou gebeuren?
Karolien: “Laat leerkrachten lesgeven, dat is hun kerntaak. Onderwijs 
moet niet alle problemen van de maatschappij oplossen. Voor alles worden 
leerkrachten tegenwoordig aan de mouw getrokken: kinderarmoede 
aanpakken, rijbewijs halen, klimaatprobleem, opvoeding… Leerkrachten 
moeten vooral goed lesgeven, zodat zoveel mogelijk kinderen de school 

verlaten met kennis, vaardigheden en 
een diploma. Dat opent deuren, vergroot 
kansen en is de beste garantie op een 
job en een mooie toekomst. Voor de 
randvoorwaarden (gezonde en warme 
maaltijden, boeken en kledij) zijn in de 
eerste plaats de ouders verantwoordelijk. 
Als ouders er om bepaalde redenen niet 
in slagen om die verantwoordelijkheid 
te nemen, dan kunnen leerkrachten dat 
signaleren bij het OCMW waar mensen 
werken die daarvoor zijn opgeleid en 
die daarvoor oplossingen en budgetten 
hebben. Een leerkracht moet niet 
alle problemen van de maatschappij 
oplossen.” 

Is het evenwicht tussen welbevinden op 
school en leren zoek? 
Karolien: “Zorgen voor een veilige en 
ondersteunende leeromgeving waarin 
leerlingen zich goed voelen, is belangrijk. 

Als leerlingen zich niet goed voelen, kunnen ze moeite hebben om zich te 
concentreren en om informatie op te nemen. Dat betekent echter niet dat het 
welbevinden belangrijker is dan het leren zelf. Er moet een gezonde balans 
zijn. De slinger sloeg de afgelopen decennia soms te veel door richting 
emotionele en sociale behoeften ten koste van kennis en vaardigheden. 
Bovendien zorgen inspanning en ergens in slagen net ook voor voldoening.” 

Wat moet er in Herk-de-Stad veranderen op het vlak van onderwijs?
Karolien: “We hebben een schepen van Onderwijs maar er wordt met die 
bevoegdheid weinig tot niets gedaan. Er zijn nochtans zoveel mogelijkheden: 
een schepen van Onderwijs zou nauw moeten samenwerken met de 
schoolbesturen en de directie om de uitdagingen van scholen te begrijpen 
en daarop in te spelen. De onderwijsschepen kan ook helpen om specifieke 
onderwijsprojecten en initiatieven op poten te zetten zoals de organisatie 
van zomerscholen of huiswerkbegeleiding.”

Wil je nog iets kwijt aan Herk-de-Stad?
Karolien: “Laten we het belang van onderwijs blijven benadrukken en 
leerkrachten waarderen, want het is dankzij ons onderwijs en inspirerende 
leerkrachten dat we een positieve impact kunnen hebben op toekomstige 
Herkenaren.”
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Versterk ons team 
In juni en oktober 2024 vinden er verkiezingen plaats. Die zijn belangrijk voor onze welvaart 
en de toekomst van onze gemeente. Om de verkiezingen tot een succes te maken hebben we uw 
hulp nodig. 

• Heeft u ruimte om een verkiezingsbord te plaatsen of kent u iemand bij wie we eentje mogen 
plaatsen? 

• Heeft u zin om de stapschoenen aan te trekken en mee de hort op te gaan om fl yers te bussen 
of markten af te schuimen? 

• Of schrijft u liever brieven om mensen te overtuigen? 

Alles kan! Geef ons een seintje via herk-de-stad@n-va.be of volg onze Facebookpagina. 
Alvast bedankt voor uw hulp. We geven er samen een lap op! 

Fijn dat na aandringen van onze fractie er weer meer 
wordt ingezet op de traditie van het Sint-Maartenfeest. 
Profi ciat aan de organisatie en jeugdbewegingen! 

Dank u wel aan iedereen die ons steunde 
op onze eetdag Vlaamse kost! 

Ons parochiaal zangkoor Sint-Martinus bestaat 
50 jaar en dat vierden we graag mee!

Kristof en Marnik trekken de precampagne 
op gang: voor Vlaanderen, voor Welvaart!

N-VA 
Herk-de-Stad 

in actie

Karolien Grosemans
Fractievoorzitter 
gemeenteraad
Schulen
0474 78 16 81

Danny Jamers
Gemeenteraadslid
Lid verkeerscommissie
Herk centrum
0474 99 45 61

Johny Franssen
Gemeenteraadslid
Berbroek
0496 87 63 77

Kristof Claes
Bestuurslid
Schakkebroek
0472 24 45 63

Marnik Simons 
Ondervoorzitter
Schulen
0495 19 08 81

Katrien Vanerum
Voorzitter
Herk centrum
0475 77 76 83

Sabrina Vandergeeten
Penningmeester
Donk
0473 48 31 51

Glen Vandingenen
Organisatie
Donk
0476 73 31 17

Heidi Wynants
Lid bijzonder comité 
sociale dienst
Schakkebroek
0496 77 64 31

Michel Laenen
Gemeenteraadslid
Herk centrum
0497 45 86 90

Onze bestuursploeg
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w�tjesGeboren (1970) en getogen Herkenaar 
Gehuwd met Alex Boonen 
Twee zonen: Jannes (21) en Willem (19)
Hobby’s: lezen, serie of filmpje kijken 
Diploma: Germaanse Filologie, KU Leuven

Gaf 17 jaar talen in het vierde, vijfde en zesde 
middelbaar in Herk-de-Stad 
Fractievoorziter voor de N-VA in de gemeenteraad 
Voorzitter commissie Onderwijs in het Vlaams Parlement

Verkeersveiligheid rond onze scholen versterken
Ons bestuur zette zeker al stappen om onze schoolomgevingen veiliger te 
maken. Het is belangrijk om daarop te blijven inzetten en om de veiligheid 
regelmatig te evalueren en indien nodig te verbeteren. Wij pleiten alvast 
voor de aanleg van aparte fietspaden, goed gemarkeerde en goed verlichte 
oversteekplaatsen met zebrapaden in de buurt van scholen en voldoende 
verkeersborden die weggebruikers waarschuwen dat ze een schoolzone 
binnenrijden. 
Danny Jamers: “We moeten ook zorgen voor voldoende verkeershandhaving. 
Dat kan door meer controle op straat aan het begin en aan het einde van de 
schooldag. Of door snelheidscamera’s te installeren.”
Onze fractie vindt het ook belangrijk om te luisteren 
naar input en feedback van leerlingen, ouders 
en leerkrachten. Wilt u een specifiek knelpunt of 
probleem in een schoolomgeving melden? Stuur dan 
een mail naar daniel.jamers@n-va.be. Zo maken we 
van Herk-de-Stad een gemeente waar kinderen veilig 
van en naar school kunnen gaan en verminderen we 
het risico op ongevallen. 

Interview met Karolien Grosemans
Voorzitter van de commissie Onderwijs

Samenwerking tussen 
OCMW en scholen
Als leerkrachten signalen opvangen 
zoals langdurige afwezigheid van een 
leerling, veranderingen in gedrag, het 
plots behalen van slechte cijfers of als ze 
zien dat een leerling nooit leerboeken bij 
zich heeft, dan kunnen ze die informatie 
delen met het OCMW. Zo kunnen 
mogelijke problemen vroegtijdig 
worden opgemerkt en kan er snel 
worden gereageerd om ondersteuning te 
bieden. Dat alles uiteraard met respect 
voor de privacy van de leerling en het 
gezin. Heidi Wynants: “Het is belangrijk 
dat we open communicatielijnen 
houden tussen de scholen en het 
OCMW. Door nauw samen te werken, 
zorgen we ervoor dat geen enkele 
leerling door 
de mazen van 
het net valt.
Zo krijgt elke 
leerling gelijke 
kansen op goed 
onderwijs.”

Heidi Wynants 
Lid van het 
bijzonder comité sociale dienst

Buffet met ajuinsoep, witte en zwarte pensen, 
Vlaamse stoverij, spek, boeletjes, warme krieken 
en appelmoes, puree, aardappeltjes en sauzen. 

Chocomousse, fruitsla en rijstpap.

Welkom op onze eetdag!
VLAAMSE KOST

Wanneer: Zaterdag 30 september vanaf 17 uur
Locatie: De Markthallen, Markt 2, Herk-de-Stad 

Inschrijven via herk-de-stad@n-va.be
Prijs: 20 euro voor volwassenen en 10 euro voor kinderen (-12 jaar)
Betalen: Aan de kassa of op rekening van N-VA Herk-de-Stad 

BE14 9791 6498 5483

          Nuttige websites
columbus.onderwijskiezer.be     Een website die u helpt in de zoektocht naar de studiekeuze die het beste bij u past. 

onderwijskiezer.be     Alle info over scholen, opleidingen, infomomenten en beroepen. Kortom, over het ganse onderwijslandschap.
onderwijsbrief@n-va.be     Wil u de N-VA-onderwijsbrief ontvangen? Stuur dan een mailtje.

Karolien: “Een schoolontwikkelaar 
ondersteunt scholen om de kwaliteit en de 
organisatie van het onderwijs te verbeteren 
en te versterken. Ik volgde de opleiding via 
afstandsonderwijs wat de combinatie met 
mijn parlementair werk en werk in Herk-de-
Stad mogelijk maakte. Door die opleiding 
was ik snel op de hoogte van de nieuwe 
wetgeving en de toepasbaarheid.” 

Net zoals in de buurlanden kampen we met 
een lerarentekort. Heel wat leerkrachten 
gaan met pensioen en 
we slagen er niet in om 
voldoende mensen warm 
te maken voor het beroep. 
Wat is volgens jou de grote 
reden dat leerkrachten het 
onderwijs verlaten?
Karolien: “Zinloze 
administratie is volgens 
mij zowat de belangrijkste 
reden dat leraren het 
beroep verlaten. Ik 
blijf elke commissie op 
die nagel kloppen en 
we hebben al heel wat 
initiatieven genomen 
om de planlast en 
juridisering aan te pakken. 
Zo wordt bijvoorbeeld 
het ‘vermoeden van 
deskundigheid’ ingevoerd, 
waarbij de bewijslast bij 
diegene komt te liggen die een beslissing 
betwist. Concreet zullen de ouders dus 
moeten aantonen dat een leerkracht te 
weinig heeft ondernomen tijdens het 
schooljaar en zal niet langer de leerkracht 
zijn of haar inzet moeten bewijzen met een 
uitgebreide verantwoording. 

Op het vlak van planlast heeft de onderwijs-
inspectie een nieuwe planlastradar om 
planlast op school te meten. Met de 

Dag Karolien, je behaalde onlangs een bijkomend diploma als 
schoolontwikkelaar. Wat is dat precies en waarom volgde je die opleiding?

Danny Jamers 
Gemeenteraadslid en lid van de verkeerscommissie

planlastcalculator kunnen scholen ook hun eigen planlast in kaart brengen 
en ermee aan de slag gaan.”

Wat moet er volgens jou gebeuren?
Karolien: “Laat leerkrachten lesgeven, dat is hun kerntaak. Onderwijs 
moet niet alle problemen van de maatschappij oplossen. Voor alles worden 
leerkrachten tegenwoordig aan de mouw getrokken: kinderarmoede 
aanpakken, rijbewijs halen, klimaatprobleem, opvoeding… Leerkrachten 
moeten vooral goed lesgeven, zodat zoveel mogelijk kinderen de school 

verlaten met kennis, vaardigheden en 
een diploma. Dat opent deuren, vergroot 
kansen en is de beste garantie op een 
job en een mooie toekomst. Voor de 
randvoorwaarden (gezonde en warme 
maaltijden, boeken en kledij) zijn in de 
eerste plaats de ouders verantwoordelijk. 
Als ouders er om bepaalde redenen niet 
in slagen om die verantwoordelijkheid 
te nemen, dan kunnen leerkrachten dat 
signaleren bij het OCMW waar mensen 
werken die daarvoor zijn opgeleid en 
die daarvoor oplossingen en budgetten 
hebben. Een leerkracht moet niet 
alle problemen van de maatschappij 
oplossen.” 

Is het evenwicht tussen welbevinden op 
school en leren zoek? 
Karolien: “Zorgen voor een veilige en 
ondersteunende leeromgeving waarin 
leerlingen zich goed voelen, is belangrijk. 

Als leerlingen zich niet goed voelen, kunnen ze moeite hebben om zich te 
concentreren en om informatie op te nemen. Dat betekent echter niet dat het 
welbevinden belangrijker is dan het leren zelf. Er moet een gezonde balans 
zijn. De slinger sloeg de afgelopen decennia soms te veel door richting 
emotionele en sociale behoeften ten koste van kennis en vaardigheden. 
Bovendien zorgen inspanning en ergens in slagen net ook voor voldoening.” 

Wat moet er in Herk-de-Stad veranderen op het vlak van onderwijs?
Karolien: “We hebben een schepen van Onderwijs maar er wordt met die 
bevoegdheid weinig tot niets gedaan. Er zijn nochtans zoveel mogelijkheden: 
een schepen van Onderwijs zou nauw moeten samenwerken met de 
schoolbesturen en de directie om de uitdagingen van scholen te begrijpen 
en daarop in te spelen. De onderwijsschepen kan ook helpen om specifieke 
onderwijsprojecten en initiatieven op poten te zetten zoals de organisatie 
van zomerscholen of huiswerkbegeleiding.”

Wil je nog iets kwijt aan Herk-de-Stad?
Karolien: “Laten we het belang van onderwijs blijven benadrukken en 
leerkrachten waarderen, want het is dankzij ons onderwijs en inspirerende 
leerkrachten dat we een positieve impact kunnen hebben op toekomstige 
Herkenaren.”
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VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


